
 
 

 

          
 
 

 
 

Referat   

Bestyrelsesmøde den 14. november 2024 – kl. 17.00 
 

Deltagere:   
Bestyrelsesmedlemmer: Morten (Formand) – Bjarne Bo (Næstformand) - Gunner (Kasserer og 

Havnekontor) - Søren (Bestyrelsesmedlem) – Jan (Bestyrelsesmedlem) 

Bestyrelse suppleant: Jes er første suppleant og Per er anden suppleant  

Sekretær: Jette   

Fraværende: Jes og Jette 

 
Referatet er skrevet ind med rødt 
 

1. Gennemgang af det revideret materiale udarbejdet af Simon vedr. vedtægter, regulativ og 

ordensregler.  Endnu en grundig gennemgang og drøftelse af de tre dokumenter. Herefter 

bliver dokumenterne renskrevet af Niels og Gunner og drøftet for sidste gang på næste 

bestyrelsesmøde. Flid har givet tilsagn om at give kommentarer til nye vedtægter og 

ordensregler. Bestyrelsens forslag til nye vedtægter og ordensregler udsendes til alle 

medlemmer i god tid før generalforsamlingen.  

2. Gennemgang af sidste mødes referat 

3. Havnen 

• Tre både i havnen vinteren over.  

Alle 3 har betalt og afleveret forsikringspapirer. Der er givet dispensation til 3 både som kommer 

op lidt senere. 

4. Korrespondancer til og fra Ry Bådlaug / Ry Marina siden sidste møde: 

• Møde med Bente Hornbæk Skanderborg kommune– chefkonsulent for udvikling og 

natur vedr. ”Marina” ved foden af Himmelbjerget. Referat på mødet.  

Skanderborg kommune har planer om at etablere ny havn/marina og renovering af kajanlæg ved 

foden af Himmelbjerget, og har i den forbindelse ønsket at få ideer fra Ry Bådlaug og Ry Roklub. 

Der bliver mulighed for at lægge til for private både og Hjejleselskabet både. Der blev også 

foreslået at gøre området attraktiv med evt. mulighed for badning og naturlegeplads. Ry Roklub og 

Ry Bådlaug vil løbende blive orienteret om hvordan dette projekt udvikler sig.  

 

 



 
 

 

 

• Referat fra Brosamarbejdet.  

Bro 35 og 36  i svejbæksnævringen bliver skiftet hvis ikke isen giver udfordringer andre steder. Bro 

4 ved Aqua skal holde et år mere. Bro 21 skal også skiftes i vinter. I alt forventes udgifter for ca. 

290000 kr. Så hvis ikke der kommer den store isvinter holdes budgettet. Der bliver kigget på at 

levetids forlænge yderligere en bro i paradiset, ved at vi selv udskifter brodækket for derfor at 

spare en del penge. Og udskyde udskiftningen i mindst 2 år. 

Futteholdet har fået en del nye arbejdsopgaver, ud over skraldeindsamlingen. Futte skal fremover 

indsamle skrald fra Bro 52 – Himmelbjergdrengene. Derudover skal Futte Bl.a. foretage bro syn og 

mindre reparationer, samt fyr og lygteopsætning/nedtagning. Der er også lavet aftale med SMK 

om at Futte henter skrald på Himmelbjerggrunden.  

5. Punkter til drøftelse og evt. beslutning 

Vi har fået svar tilbage på brugertilfredshedsundersøgelsen vedr. den nye belægning på broerne. 

Tilbagemeldingen er meget positiv, og der er også kommet forslag til ændringer/forbedringer. Vi 

vender den på næste bestyrelsesmøde. 

•  

6. Evaluering af arrangementer og planlægning af kommende 

•  

7. Kommende måneds opgaver 

• Julefrokost for udvalgsformænd og bestyrelse.  

Vi sender invitationer snarest. 

• Hvilke forberedelser skal vi gøre os på nuværende tidspunkt i forhold til 

generalforsamlingen. En kort drøftelse at planer for havnen, solceller og el stander 

på vinter pladsen.  

8. Regnskab, budget Bevillings- og beslutningssager 

•  

9. Bordet rundt / Evt. 

•  

10. Næste møder: 

• Den 3. december 2024 

11. Godkendelse af referat 


